

BEAUTY

It is said that Eve possessed a great desire to acquire beauty, and that every woman since Eve has struggled for the same goal. We know that many men also endeavor to improve their appearance.

If a person has a knowledge of the external and internal parts of the body, and give to them the proper aids, this, along with a keen mentality and a kind courageous heart, will beget beauty.

Much depends on what we eat and how we eat, to have beauty. Much also depends on how we assist nature to keep our bodily organs in proper working shape.

This can be helped by Bliss Native Herb Remedies.

The human body is a machine to convert food and drink into energy and tissue, to use and expend at will, and throw off the debris and waste matter automatically. Bliss Native Herbs helps the body to throw off the debris.

The body is made up of millions of individual cells which make the tissue. Knowledge of the condition of these cells is of vital importance. The healthfulness depends on the fuel or material with which the body has to work.

The system clogged with poison or impurities will never make a beautiful body. Skin Troubles, Scalp Troubles, Constipation, Indigestion, Catarrh, Obesity, Excessive Thinness, are due to derangement of the eliminative organs.

Bliss Native Herbs correct these troubles.

Many diseases, far removed from stomach and intestinal disorders, com-

KEEP HEALTHY

"I have used Bliss Native Herbs Tablets for the past twenty-one years. Have they benefited me? Well, you know the old saying: "If the proof of the pudding lies in the eating, etc." I surely do not believe in throwing away good money, and I certainly would not be buying those tablets so many years unless they were doing me good and a great deal of good at that."

RICHARD R. KNIGHT, Spitfire Lake, Alta.

LA BEAUTE

Il est dit que Ève possédait un grand désir d'acquérir la beauté, et que toute femme depuis Ève a travaillé ferme dans le même but. Nous savons que beaucoup d'hommes cherchent aussi à améliorer leur apparence.

Si une personne a une connaissance des parties externes et internes du corps, et leurs donne l'aide voulue, ceci avec une vive mentalité et un cœur bon et courageux, produira la beauté.

Beaucoup dépend de ce que nous mangeons et comment nous mangeons, pour avoir la beauté. Beaucoup dépend aussi comment nous assistons la nature pour garder les organes du corps en bon état de remplir leur fonction.

Ceci peut être aidé par les Remèdes Herbes Indigènes de Bliss.

Le corps humain est une machine qui change la nourriture et le breuvage en énergie et tissu, pour servir à volonté, et rejeter les matières de rebut automatiquement. Les Herbes Indigènes de Bliss aident au corps à rejeter les débris.

Le corps est fait de millions de cellules qui forment les tissus. La connaissance de la condition de ces cellules est d'importance vitale. La santé dépend du matériel avec lequel le corps doit travailler.

Un système chargé de poison ne fera jamais un beau corps. Les Maladies de la Peau, du Cuir Chevelu, Constipation, Indigestion, Catarrhe, Obésité, Maigreux, sont dues au dérangement des organes d'élimination.

Les Herbes Indigènes de Bliss corrigent ces dérangements.

Beaucoup de maladies éloignées de l'estomac et des intestins, disparaissent

TENEZ-VOUS EN SANTÉ

"J'ai fait usage des Tablettes Herbes Indigènes de Bliss durant vingt-un ans. M'ont-elles fait du bien? Vous connaissez le vieux dicton: "Si la preuve de la pudding est quand on la mange, etc." Je n'aime certainement pas à jeter mon argent, et je n'aurais certainement pas acheté ces tablettes pendant tant d'années à moins qu'elles me fassent du bien et beaucoup de bien."

RICHARD R. KNIGHT, Spitfire Lake, Alta.